
Καλησπέρα σας, 

 

Σας προωθώ μήνυμα παραπόνου που έστειλα σήμερα προς την ΤΡΑΙΝΟΣΕ για την μείωση των δρομολογίων του 

προαστιακού σιδηρόδρομου στη γραμμή Πειραιάς-Χαλκίδα και παρακαλώ τον νεοεκλεγέντα Δήμαρχο να 

αναλάβει πρωτοβουλία οργάνωσης διαμαρτυρίας για το φλέγον αυτό ζήτημα που δυσχεραίνει την 

καθημερινότητα χιλιάδων κατοίκων του Δήμου Ωρωπού. 

 

Με εκτίμηση 

 

Φιλιππίδης Χρήστος 

Κάτοικος Αφιδνών  

 

  

 

From: ΦΙΛΙΠΠΙ∆ΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ  
Sent: Monday, September 15, 2014 1:28 PM 
To: 'customer-support@trainose.gr' 
Subject: Προαστιακή Γραµµή Πειραιάς-Χαλκίδα 
 

Κύριοι,  

 

Με λύπη μου διαπίστωσα σήμερα το πρωί 15/9/2014 ότι ο πίνακας δρομολογίων της προαστιακής γραμμής 

Πειραιά-Χαλκίδας παραμένει ίδιος από 28/7/2014 

μέχρι νεωτέρας ενώ όλο το επιβατικό κοινό και κάτοικοι του Δήμου Ωρωπού ήλπιζαν ότι οι μειώσεις 

δρομολογίων αφορούσαν τον μήνα Αύγουστο!!! 

Σας ενημερώνουμε ότι χρησιμοποιούμε καθημερινά τον προαστιακό σιδηρόδρομο ως το μόνο μέσο μετακίνησης 

εργαζομένων και φοιτητών αφού η περιοχή  μας (Αφίδναι, Μαλακάσα, Αυλώνας) δεν εξυπηρετείται από άλλο 

μέσο (ΚΤΕΛ). 

Η συχνότητα των δρομολογίων ειδικά τις εργάσιμες ημέρες,  μετά και από την μέχρι νεωτέρας αναστολή 

κυκλοφορίας των πρωινών αμαξοστοιχιών 4551 και 4537 προς  Πειραιά από 9/10/2013, κάθε άλλο παρά 

αξιόπιστη λύση μετακίνησης στους επιβάτες αποτελεί! 

Επιπρόσθετα η κατάργηση της αμαξοστοιχίας 1556 από Πειραιά προς Χαλκίδα το απόγευμα 17:30 δυσχεραίνει 

την επιστροφή των κατοίκων οι οποίοι περιμένουν πάνω από μια ώρα για το επόμενο δρομολόγιο! 

Σημειώσατε ότι η επιβατική κίνηση στον προαστιακό έχει αυξηθεί σημαντικά τα τελευταία χρόνια λόγω της 

αύξησης της τιμής των καυσίμων και των διοδίων και παρακαλούμε να αυξήσετε τον αριθμό των δρομολογίων 

στη συχνότητα πριν τον Οκτώβριο 2013 ως ελάχιστη εκτίμηση της στήριξης που παρέχουν οι κάτοικοι του Δήμου 

Ωρωπού. 

 

Ευχαριστώ. 

 

Φιλιππίδης Χρήστος 

Κάτοικος Αφιδνών  

 


